
 
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 22-06/2020 
Datum: 17. 06. 2020 

Z A P I S N I K 
 
 

6. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 16. junija 2020, ob 19.30 uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Polona KOVAČ, Sonja 
STRNIŠNIK.   
Opravičeno odsotni: Tomaž TURNŠEK.  
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica povedala, da je bil ta sestanek predviden že marca, ker 
je bil zaradi korona virusa odpovedan, smo se zbrali danes in predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta KS z dne, 03. 12. 2019 in pregled in  
potrditev zapisnika 3. izredne seje dne, 23. 01. 2020 

2. Poslovno poročilo za leto 2019 
3. Finančno poročilo za leto 2019 
4. Tekoče aktivnosti 
5. Pobude in vprašanja  

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta KS z dne, 03. 12. 2019 in 
pregled in potrditev zapisnika 3. izredne seje dne, 23. 01. 2020 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo oba zapisnika, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo pripombe 
oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnika ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS SOGLASNO 
sprejeli 
 
SKLEP št. 1-6/2020 
 
Zapisnik 5. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 03. 12. 2019 in zapisnik 3. izredne seje 
z dne, 23. 01. 2020 se sprejmeta v predlagani obliki in vsebini. 
 
K 2. točki – Poslovno poročilo za leto 2019 
 
Ana Režun; prebere Poslovno poročilo za leto 2019, poročilo-kot priloga. 
 
Na poslovno poročilo ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS SOGLASNO sprejeli  
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SKLEP št. 2-6/2020 
 
Poslovno poročilo za leto 2019 se sprejme v predlagani obliki in vsebini.   
 
K 3. točki – Finančno poročilo za leto 2019 
 
Tudi finančno poročilo za leto 2019 je kot priloga k zapisniku. 
 
Na finančno poročilo ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 3-6/2020 
 
Finančno poročilo za leto 2019 se sprejme v predlagani obliki in vsebini.   
 
 
K 4. točki – Tekoče aktivnosti  
 
Ana Režun: Občina Zagorje ob Savi je končno dobila Pravilnik o porabi sredstev 
reprezentance in porabi sredstev za nakup protokolarnih daril Občine Zagorje ob Savi.  Ta 
pravilnik opredeljuje stroške reprezentance in stroške protokolarnih in priložnostnih daril, 
določa omejitve pri porabi sredstev za te namene in opredeljuje način spremljanja porabe teh 
sredstev. V pravilniku so tudi določbe glede porabe sredstev reprezentance za krajevne 
skupnosti. 
Zaradi korona virusa je bilo v kraju v preteklih mesecih odpovedanih nekaj prireditev, aktivnosti. 
Tako, letos tudi NE bo tradicionalne prireditve Večer na vasi.  Iz ZB Zagorje so nas obvestili, 
da pa bodo organizirali tradicionalno srečanje na Čemšeniški planini, 2. avgusta, tu bo kot 
vsako leto sodelovala tudi Krajevna skupnost. 
Zaradi boljše obveščenosti krajanov in tudi širše in večjega obiska kot spletne strani KS, smo 
vzpostavili facebook stran Krajevne skupnosti. Na spletno stran KS smo dodali zapisnike sej 
Sveta KS od pričetka tega mandata (2018 – 2022).  
Krajane smo v mesecu maju z dopisom opozorili, da je pretirana uporaba nagrobnih sveč, 
nevarna za zdravje ljudi in naravo, odvoz odpadkov pa velik finančni strošek.  
Že lansko leto je s strani svetnikov prišla pobuda, da se očistijo, prepleskajo in po potrebi 
obnovijo avtobusne postaje po celi KS. Tako so pridni prostovoljci v vaseh Brezje, Dobrljevo 
in Čemšenik avtobusne postaje že očistili in prepleskali. V nadaljevanju leta bodo enako 
naredili še v Jesenovem, Ržišah in na Žagi. Za material, barvo, čopiče…bo za vse avtobusne 
postaje prispevala sredstva Krajevna skupnost.  
V centru Čemšenika nasproti avtobusne postaje je ob cesti gosto nasajeno drevje, orehi. Ker 
je ovinek zaradi vej, ki visijo na cesto zelo nepregleden in nevaren smo poskrbeli, da so veje 
požagali in počistili.   
V Januarju, ker je vreme dopuščalo so krajani vasi Razbor nadaljevali z ureditvijo preostanka 
odcepa tj. 320 m makadamske ceste. Želijo namreč, da ima celoten odcep ceste Čemšenik - 
Razbor asfaltno prevleko. S prostovoljnim delom, traktorji, bagerjem in nekaj pomoči KS, so 
opravili delo in cesto pripravili do predzadnje faze, potreben je še fini pesek in nato končno 
asfalt. Računajo, da bo sredstva za asfaltno prevleko prispevala Občina.  
Tudi v centru Čemšenika krajani želijo, da makadamski odcepi čim prej dobijo asfaltno 
prevleko, sami so pripravljeni prispevati del sredstev, nekaj pričakujejo od KS in nekaj od 
Občine. Vendar prioritetna cesta je, potem, ko dobi asfalt Razbor odcep ceste Mejč – Lovska 
koča. Ker je tu problem odstop lastništva zemlje je potrebno najti drugo rešitev (tisti del, kjer ni 
privolitve lastnika naj ostane cesta makadamska tj. cca 200m).  
Pred dvema dnevoma smo imeli že prvi močnejši naliv in z njim povezane probleme. Nanos 
peska, kamenja, plazenje zemlje…Plaz se je ponovno sprožil na že kritičnem odcepu  ceste 



proti Jerman. Tu je velik problem in za tako velik projekt nima Krajevna skupnost sredstev, 
zato bo za ta plaz potrebno, da Občina najde rešitev.   
Čez most v sp. Jesenovem oz. Žagi je lesena ograja dotrajana in potrebna zamenjave. V 
dogovoru s krajani, z g. Lazarjem bodo sami pridobili dva predračuna za ograjo nato pa bomo 
ukrepali naprej. 
V dogovoru z Občino je OŠ Ivana Skvarča pridobila sredstva za ureditev dotrajanih vhodnih 
stopnic pri PŠ Čemšenik. Dela bodo opravili v času počitnic. 
V času korona virusa in ko se je čas za nekaj časa ustavil, smo v arhivu izbrskali pomembne 
podatke o naši krajevni skupnosti, te bomo zbrali in uredili.  
 
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 4-6/2020 
Za obnovo avtobusnih postajališč v Ržišah, Jesenovem in na Žagi, bo za nabavo 
potrebnega materiala, barve, čopiči…prispevala sredstva KS.  
 

K 5. točki – Pobude in vprašanja 

Svetnica Polona Kovač; v sp. Jesenovem imamo problem in sicer, ob vsakem hujšem 
nalivu je na udaru, jo zalije voda, hiša Možgonovih. Naši krajani so si ogledali situacijo in 
našli rešitev, da s kanaletami in odvodnjavanjem vodo speljejo drugam.  Ob tem predsednica 
pove, da jo je že poklical g. Lazar in da sta se že dogovorila, da bodo naredili popis materiala 
in ga nabavili (prispevek Krajevne skupnosti), delo pa bodo napravili sami, le za izkop bodo 
rabili strojno pomoč. Sonja Strnišnik: kdaj je predvideno, da dobimo asfalt na našo cesto. 
Neuradno je trenutno ugodna cena asfalta, zato krajane vasi Razbor zanima kdaj bo. 
Predvideno je tekom leta.  

Svetniki: prepotrebna je obnova celotne trase občinske ceste Čemšenik – Dobrljevo – 
Brezje. Cesta je v izredno slabem stanju, občina mora planirati, da jo obnovi. Enako velja za 
cesto Čemšenik – Zagorje. 

Na dopis, ki smo ga poslali Kmetijski zadrugi Izlake, dne 9. 10. 2019, kot lastniku zgradbe 
Zadružnega doma v Čemšeniku nismo dobili nobenega odgovora. Ponovno napišemo dopis 
v katerem poudarimo prepotrebna sanacijska dela na zgradbi Zadružnega doma, ki kazi 
podobo urejenega centra Čemšenika. 

V centru Čemšenika, pri škarpi so žice Telekoma povsem preblizu ceste (v žice se lahko 
zaplete že traktor s priključkom obračalnika). Čeprav smo Telekom na to že opozorili še 
vedno ostaja isto. Ponovno jih opozorimo.  

Na odcepu ceste Zaloka – Jesenovo – Znojile, so potrebni obnove štirje jaški 

SKLEP št. 5-6/2020 

V sp. Jesenovem, za odvodnjavanje vode pri Možgonovih za nabavo materiala bo KS 
Čemšenik izdala naročilnico. 

SKLEP št. 6-6/2020 

Na Kmetijsko zadrugo Izlake ponovno napišemo dopis o prepotrebni obnovi zgradbe 
Zadružnega doma v Čemšeniku. 

 



 
Seja je bila zaključena ob 21.15 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


